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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 13.6.2022  

 
 

Prítomní poslanci: MUDr. Šimon Žďárský, Eva Struhárová, Mgr. Michal Moško, Ing. Richard Ščepko  
 
Neprítomní poslanci: Pavol Bobošík, Mgr. Richard Medal (ospravedlnení) 
       
Garant VMČ Stred: Mgr. Gabriela Babony 
 
Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Ing. Benjamín Lisáček, Bc. Peter Repka, Ing. Róbert Hartmann, Ing. Jiří Egg, 
Mgr. Stanislava Sadovská, Lukáš Michalec, Ing. Miroslava Stacherová, Ing. Marián Bednár, Monika 
Havierníková 
 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Prerokovanie žiadostí 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia  
4. Nové požiadavky občanov a poslancov 
5. Rôzne   
6. Záver 
 
1. OTVORENIE 

Predseda VMČ Stred MUDr. Žďárský privítal všetkých prítomných a skonštatovala, že VMČ Stred 
v počte 4 poslancov je uznášania schopný. Následne dal hlasovať za program.  
 
HLASOVANIE: 
Za: 4      Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Eva Struhárová, Mgr. Michal Moško, Ing. Richard Ščepko 
 
Poslanci odsúhlasili program 
 
2.  PREROKOVANIE ŽIADOSTÍ 

2.1. Ing. Vanková:  

Žiadosť o vyjadrenie k odpredaju pozemku v k.ú. Trenčín, C-KN parc.č. 3337/2 záhrada o výmere 

149 m2, pre MUDr. Tatianu Matejičkovú, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku 

dlhodobo využívaného ako záhrada. Ide o pozemok – zeleň nachádzajúcu sa na Ul. Panenská. 

Pozemok je dlhodobo oplotený a bol nepretržite užívaný právnymi predchodcami žiadateľky 

v dobrej viere, nakoľko si mysleli, že táto parcela nebola predmetom vyvlastnenia  pre plánovanú 

výstavbu Panenskej ulice – prepojenie Nemocničnej ulice s novou poliklinikou. Vzhľadom k tomu, 

že k prepojeniu ulíc nedošlo, právni predchodcovia žiadateľky sa pokúšali uvedený pozemok 

odkúpiť už pred 20 rokmi, pričom svoju žiadosť odôvodňovali tým, že predmetná parcela od roku 
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1923 tvorila celok od Legionárskej ulice až po železničnú trať Trenčín – Bošany a bola ich 

vlastníctvom, takto ju užívali a starali sa o ňu.  

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne dňa 5.5.2022 odporučili odpredaj pozemku 

 HLASOVANIE:  
Za: 4     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Eva Struhárová, Mgr. Michal Moško, Ing. Richard Ščepko 
 
Uznesenie bolo schválené 

 
2.2.  Ing. Vanková: 

Žiadosť o vyjadrenie sa k žiadosti spoločnosti SPP CNG, s.r.o., ktorá požiadala o prenájom 

pozemku v k.ú. Trenčín – časť CKN parc.č. 2509/13 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 364 

m2, za účelom dočasného umiestnenia mobilnej plniacej stanice CNG, na dobu určitú do 

30.06.2023. Ide o pozemok nachádzajúci sa v areáli Mestského hospodárstva a správy lesov, 

m.r.o., na Ul. Soblahovská č. 65 v Trenčíne. Spoločnosť SPP CNG, s.r.o. za účelom zabezpečenia 

plynulého prechodu poskytovania služieb MHD zo súčasného poskytovateľa na nového 

poskytovateľa od 01.09.2022 dočasne (do doby výstavby a kolaudácie plniacej stanice CNG na 

Zlatovskej ulici v Trenčíne) zabezpečí plnenie autobusov s pohonom na CNG prostredníctvom 

mobilnej plniacej stanice CNG. Ide o kompaktný kontajner, v ktorom bude umiestnená 

technológia stláčania výdaja CNG. Kontajner bude voľne položený na spevnenej ploche a palivo 

CNG bude do mobilnej plniacej stanice dopravované raz za deň prostredníctvom modulárneho 

zásobníka umiestneného na návese. Za týmto účelom spoločnosť SPP CNG, s.r.o. navrhla ako 

miesto umiestnenia predmetnej plniacej stanice časť pozemku v areáli MHSL, m.r.o. Trenčín.  

 HLASOVANIE:  
Za: 4     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Eva Struhárová, Mgr. Michal Moško, Ing. Richard Ščepko 

 
Uznesenie bolo schválené 
 

2.3.  Ing. Marčeková: 

Dňa 3. júna nadobudla účinnosť novela č. 8/2022, ktorou sa mení VZN o parkovaní č. 10/2016 

(napr. parkovacie karty aj pre vozidlá na operatívny lízing, minimálna suma pre vrátenie 

alikvótnej časti ceny parkovacej karty 5 eur, Jilemnického ul. preradená z pásma B do pásma C 

atď.). Zmeny, ktoré vyplývajú z novely VZN č. 8/2022, sme zapracovali do Prevádzkového 

poriadku parkovacej zóny, ktorý je platný od 3. júna 2022.   

Nakoľko zmeny VZN a teda aj Prevádzkového poriadku sa týkajú aj ul. Jilemnického, ktorá je v 

pôsobnosti VMČ Stred, prosím, aby ste vzali na vedomie aktualizovaný Prevádzkový poriadok. 

 HLASOVANIE:  
Za: 4     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Eva Struhárová, Mgr. Michal Moško, Ing. Richard Ščepko 
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3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULÉHO OBDOBIA 

Požiadavka Odpoveď 

MUDr. Žďárský. p.Senko: Rád by som sa informoval, 
či by bolo možné niečo spraviť s detským 
pieskoviskom vo vnútrobloku medzi ulicami Dlhé 
Hony, Inovecká a Beckovská, prikladám foto v 
prílohe. Je to dlhodobo zanedbaný priestor, kedysi 
dávno boli súčasťou aj detské "húpačky". 
Kontaktoval som aj zástupcu Mestského 
hospodárstva, dostal som odpoveď, že to 
pieskovisko sa bude cele rušiť. Myslím, že by ho 
bola škoda, nakoľko vidíme, ako ťažko vznikajú v 
súčasnosti podobne priestory, a musíme sa 
spoliehať na rôzne "žihadielka" atď. Stačilo by 
vymeniť piesok, par latiek po obvode na sedenie, 
pripadne nejaká lavička... Neviem, možno si to 
predstavujem moc jednoducho... 
  

V tesnej blízkosti pieskoviska sa nachádza novoopravené 
ihrisko (bývalé ihrisko Kupas, dnes vo vlastníctve a správe 
mesta a MHSL), rovnako v dostupnej vzdialenosti je 
opravené ihrisko (v lokalite plastiky "Medvede"). Údržba a 
náklady na takéto samostatné pieskovisko, najmä z 
hľadiska hygienických štandardov, nie je ekonomická, a to 
najmä vtedy, keď v dostupnej vzdialenosti sú funkčné a 
opravené ihriská. Zároveň tento vnútroblok má najmä 
funkciu parčíka.  

MUDr. Žďárský, p. Senko: Som jeden z vlastníkov 
garáži za ubytovňou BARMO, pri dopravnom 
inšpektoráte. Pri výstavbe parkoviska k 
developerskému projektu SITKA bola poškodená 
prístupová cesta ku garážam, je to mestská 
komunikácia - na problém už upozornil kolega 
garážnik v rubrike Otázky a odpovede 
(https://trencin.sk/pre-obcanov/otazky-a-
odpovede/?questionId=19211), kde bolo 
konštatované, že poškodenie vzniklo pri výstavbe a 
z vyjadrenia p. Hartmanna sme mali pocit, že sa to 
bude riešiť. Prikladám foto súčasného stavu. 
Odvtedy sa však žiadna oprava neudiala, vedel by 
ste nám v tom pomôcť?   

Realizátora výstavby parkoviska vyzveme aby zabezpečil 
opravu poškodenej komunikácie. 

P. Oboňa: požiadal o návrh a realizáciu riešenia 
situácie na ulici Belá (za Tescom) - vysoká frekvencia 
prejazdu áut obchádzajúcich kolónu, rozbitá cesta, 
vysoká rýchlosť, obťažne obchádzanie áut a 
cyklistov, jamy na nespevnených plochách vedľa 
cesty... prosíme o návrh riešenia-rýchlosť, šírku, 
frekvenciu, zjednosmernenie, čokoľvek, minimálne 
vyspraviť jamy (frézovina) aby sa zabránilo kolíznym 
situáciám... 

Útvar mobility zvolá na danom mieste stretnutie s 
dopravným inšpektorátom. Pokúsime sa nájsť nejaké 
prvotné riešenie (napr. zjednosmernenie). Následne 
začneme proces, ktorý bude asi dlhší - a to rokovanie s 
Tescom o prepojení závor cez trať ŽSR s parkoviskom 
Tesca tak, aby sa ulica nepoužívala na tranzit. 
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P. Struhárová: Prosím o opravu chodníka na 
Bezručovej ul. Chodník pred ZŠ a pred Formulou až 
ku zákrute je v dezolátnom stave. Prosíme o opravu 
chodníka až po ul. Soblahovská. Ak sa plánuje na 
tejto strane stavať, tak aspoň dať do poriadku 
chodník oproti, aby ľudia s telesným postihnutím 
mohli bezpečne prejsť. 

Povrch chodníka z liateho asfaltu je celoplošne poškodený 
sieťovým rozpadom s veľkými plochami s už vypadnutým 
asfaltom. Vzhľadom na rozsah a stav poškodenia chodníka 
navrhneme, aby bola táto komunikácia zaradená medzi 
investičné akcie na rok 2023. Uvoľnený asfalt z chodníka 
odstránime, lokálne opravy chodníka zaradíme do 
zásobníka opráv.  

P. Struhárová: V akom štádiu je stavebné povolenie 
pre stavbu, ktorá je pri nocľahárni, ktorú má p. 
Kálik. Je už vydané platné stavebné povolenie?  

Na predmetnú stavbu bolo vydané dodatočné povolenie 
stavby. 

Mgr. Medal: Žiadame, aby poslancom boli zasielané 
upozornenia o všetkých stavebných povoleniach, 
ktoré vydá mesto pre všetky stavby. Aby poslanci 
vedeli, čo sa kde bude stavať. 

Stavebný úrad bude v prvom kalendárnom týždni mesiaca 
informovať všetkých poslancov mailom v prehľadnej 
tabuľke o územných a stavebných konaniach v Trenčíne  

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme o 
kontrolu a opravu obkladu frekventovaného 
podchodu pod Hasičskou ulicou, smerom k ul. 
Palackého. Je otázkou času, kedy spadne ďalšia z 
poškodených obkladačiek na hlavy prechádzajúcich 
chodcov a cyklistov.  

Stav obkladu kontrolujeme pravidelne a nebezpečné kusy 
priebežne odstraňujeme.   
Celkovú rekonštrukciu obkladu budeme navrhovať do 
zoznamu stavebných objektov pre rok 2023. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Žiadame o 
demontáž reklamnej plochy, odkazujúcej na 
neexistujúcu City University. Ide o zbytočný vizuálny 
smog (tabuľa je na stĺpe VO v križovatke ulíc 
Inovecká a S. Chalúpku).  

Zabezpečíme odstránenie reklamnej tabule zo stĺpa VO. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Ďakujeme za 
demontáž nefunkčnej elektronickej informačnej 
tabule MHD, na priečelí podchodu zastávky 
Hasičská smer Juh. Po jej odstránení zostal obklad v 
značne neestetickom stave. Navrhujeme zvyšky 
obkladu - tehlovej imitácie - odstrániť. 
  

Úpravu plochy priečelia podchodu zaradíme do plánu 
stavebnej údržby. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme 
zabezpečiť vyčistenie skiel protihlukovej steny, 
ktorá oddeľuje Hasičskú ulicu od areálu GMAB. 
Podľa informácie od ÚM a ÚMM z decembra 2021 
je majetkom mesta Trenčín. 
  

Vyčistenie  protihlukovej steny zaradíme do plánu údržby. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Žiadame o 
vyčistenie sklených výplní a doplnenie chýbajúcej 
výplne (vľavo hore) v prístrešku zastávky Trenčín, 
Električná, nemocnica smer Bánovce n/B. Podľa 
informácií od ÚM a ÚMM z decembra 2021 je 
majetkom mesta Trenčín. Prístrešok je od svojho 
osadenia, v roku 2013, veľmi zle udržiavaný. 
Navrhujeme zabezpečiť pravidelnú údržbu a čistenie 
aspoň raz ročne.   

Údržbu prístrešku zaradíme do plánu opráv. 



 

 

5 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: V aprílových 
podnetoch sme žiadali o údržbu zelene v kvetináči, 
ktorý je integrovaný do vjazdového portálu 
podzemných garáží ČSOB. Ďakujeme za informáciu, 
že kvetináč nie je v správe MHSL, prosíme o zistenia 
vlastníka a jeho požiadanie o realizáciu úpravy 
zelene. 

Správca verejnej zelene oslovil majiteľa s textom /Dobrý 
deň, žiadame Vás o vhodnú úpravu kvetináča, ktorý je 
súčasťou portálu vjazdu do podzemných garáží pred 
budovou ČSOB na Vajanského ulici. Kvetináč sa nachádza v 
centre mesta a rastie v ňom vysoká tráva a burina. Bolo by 
vhodné vykonať údržbu (pokosenie, alebo výsadba 
vhodnej zelene). Ďakujem./  

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Navrhujeme 
zvážiť opodstatnenie umiestnenia starého 
ostnatého drôtu na plote Fakultnej nemocnice. Je 
inštalovaný aj na úseku popri zastávke MHD 
Nemocnica smer Juh, presne vo výške hláv 
cestujúcich, čo môže pri troche nepozornosti 
privodiť úraz. Zároveň nevidíme dôvod, aby bol 
civilný zdravotnícky objekt obohnaný ostnatými 
drôtmi 

Uvedené oplotenie je vo vlastníctve nemocnice a 
súkromných vlastníkov, umiestnené je na ich pozemkoch, 
stavebný úrad nemôže nariadiť odstránenie ostnatého 
drôtu z oplotenia, ale oslovíme vlastníkov v predmetnej 
veci. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Radi by sme 
touto cestou požiadali osloviť vlastníka budovy na 
Legionárskej 24, s prosbou o demontáž označenia 
„Lekárska stanica prvej pomoci“, ktoré nie je 
aktuálne.  

Osloviť vlastníka môže aj pán poslanec, alebo ktorákoľvek 
fyzická alebo právnická osoba. Budova nepatrí Mestu 
Trenčín. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Ďakujeme 
dopravcovi, že vyhovel našej požiadavke na 
sprístupnenie prvých radov sedadiel v autobusoch 
cestujúcej verejnosti. Vodiči vozov podnikových 
čísel 11 a 19 však tieto sedadlá naďalej využívajú 
ako skládku čistiacich prostriedkov. Prosíme, aby 
dopravca upozornil svojich zamestnancov, že 
účelom sedadiel je poskytnúť miesto na sedenie 
cestujúcim.  

Komunikácia s končiacim dopravcom je v súčasnosti veľmi 
slabá, ba priam niekedy až žiadna. Pokúsime sa 
požiadavku pretlmočiť. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: 
Upozorňujeme na poškodený žľab, ktorý oddeľuje 
vozovku zastávky MHD pred Perlou (smer centrum) 
od jazdného pruhu. Prosíme o realizáciu opravy 
(ideálne pred príchodom nových autobusov, do 
začiatku septembra, aby sme eliminovali riziko ich 
poškodenia).  

Opravu povrchu cesty na autobusovej zastávke pred 
Perlou zaradíme do zásobníka opráv. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Je možné 
zrealizovať zameranie v lokalite 5 parkovacích 
miest, ktoré už niekoľko rokov užíva súkromná 
spoločnosť? Podľa katastrálnej mapy nie sú všetky 
parkovacie miesta na súkromnom pozemku, ale aj 
na mestskom. Zároveň sa chceme spýtať na 
legálnosť parkovania (fotografia s 2 vozidlami) na 
ktoré je možný vjazd len cez priechod pre chodcov.  

Útvar majetku mesta zabezpečí zameranie 5 parkovacích 
miest. Po vytýčení hraníc pozemku budeme informovať 
VMČ Stred o výsledku zamerania. 



 

 

6 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Ďakujeme za 
novú výsadbu v spomínanej lokalite, no chceli by 
sme upozorniť, že nebola realizovaná dôsledne. Na 
fotografiách nižšie sú vidieť miesta, ktoré po 
miernych úpravách (odstránenie kameňa alebo 
asfaltu z čias modernizácie verejného osvetlenia) 
môžu slúžiť pôvodnému účelu – výsadbe stromov. 
Tým sa dosiahne „celistvosť a kompaktnosť“ 
uličného priestoru s novou výsadbou. Ide o 4 takéto 
miesta (viď. fotografie).  

Výsadba stromov sa realizovala ako náhradná výsadba za 
odstránené dreviny vo verejnej zeleni na základe 
právoplatných rozhodnutí na výrub a nie ako investičná 
akcia mesta. Výsadbu drevín (povinnú zo zákona) 
prostredníctvom vysúťaženého dodávateľa  každoročne 
MHSL realizuje v rozsahu schválených finančných 
prostriedkov na zeleň, na ten ktorý rok, pričom sa 
samostatne obstaráva rastlinný materiál a samostatne 
záhradnícke služby – výsadba, pomocný materiál, 
výchovný rez. Súčasťou týchto prác nie sú práce stavebné. 
Pri dopĺňaní výsadieb (budovaní zemníkov) v jestvujúcich 
chodníkoch je problém s vedením inžinierskych sietí 
(najmä elektriny a telefónu), ktoré bývajú uložené  v 
nedostatočnej hĺbke pod povrchom. Koncepčný prístup pri 
výsadbe stromoradí – zabezpečenie celistvosti a 
kompaktnosti, s ktorým súvisí  vybudovanie pravidelných 
otvorov v chodníku pre stromy, je možné uplatniť pri 
celkovej rekonštrukcii chodníka (pri dodržaní šírkových 
parametrov chodníka), čo je však technicky zložitejší 
proces, spojený s vyššími finančnými nákladmi. Na 
uliciach, kde sa medzi komunikáciou a chodníkom 
nachádza zelený pás je realizácia výsadieb stromov 
technologicky (i v prípade prítomnosti podzemných inž. 
sietí)  jednoduchšia, pre rast samotných stromov 
optimálnejšia a stromy je možné sadiť v súvislých radách 
(napr. gen. Svobodu, Soblahovská, Hodžova, Opatovská, 
priem. park,...) 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Dňa 8.11.2021 
sme prosili o výsadbu izolačnej zelene (napr. hrab). 
Prišla odpoveď: „Požiadavka na výsadbu izolačnej 
zelene bude premietnutá do náhradnej výsadby v 
rozhodnutí na výrub a následne bude v závislosti od 
finančných prostriedkov realizovaná MHSL.“ 
Chceli by sme poprosiť o vyčíslenie potrebnej sumy 
a uvedenia počtu kusov vhodnej dreviny, ktorá je v 
pláne výsadby po získaní finančných prostriedkov. 
Úsek na fotografii nižšie.  

Izolačná zeleň na Ul. Inovecká od novo vybudovaných 
parkovacích miest bola tento rok určená v rozhodnutí na 
výrub drevín ako náhradná výsadba za odstránené stromy 
na mestských pozemkoch. Realizácia závisí od finančných 
prostriedkov  MHSL a plánu výsadby, ktorý určuje správca 
verejnej zelene. Na danú plochu bolo navrhnutých 100 ks  
tavoľa kalinolistá - Physocarpus opulifolius Darts Gold. 
Náklady spojené nie len zo samotným materiálom ale aj 
prácou a pomocným materiálom bude potrebné dať 
externe neceniť, nakoľko náhradná výsadby je realizovaná 
subdodávateľsky. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme o 
výzvu majiteľa, ktorý dával požiadavku na povolenie 
terasy na ul. 1. Mája, o jej odstránenie. 

Útvar majetku mesta dňa 18.5.2022 telefonicky vyzval 
predchádzajúceho vlastníka priľahlej nehnuteľnosti o 
odstránenie dreveného oplotenia.  

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Je možné 
odstrániť reklamný pútač umiestnený pred budovou 
krytej plavárne? Ak je nevyhnutné upozorniť na 
bufet v priestore plavárne, určite postačí aj priestor 
osadenia na blízkom stĺpe verejného osvetlenia (tak, 
ako to je vidieť v iných častiach mesta)  

Informačná tabuľa bude odstránená v priebehu mesiaca 
jún 
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Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Na 
Cyklokomisii zo dňa 25.4.2022 sme predložili návrh 
na vyčlenenie finančných prostriedkov v rozsahu 2 
000 – 3 000 eur na zakúpenie predného a zadného 
blikacieho osvetlenia. Namiesto pokút, ktoré by 
mohla mestská polícia oprávnene rozdávať, by 
rozdala „blikačky“ tým cyklistom, ktorí jazdia vo 
večerných hodinách neosvetlení.  
Niekoľko príkladov neosvetlených cyklistov 
prikladáme nižšie. Chceme sa spýtať, či je záujem 
nájsť v rozpočte takýto objem financií. Zároveň, či 
by bola Mestská polícia Trenčín ochotná v 
jesenných mesiacoch rozdávať neosvetleným 
cyklistom (namiesto pokút) „blikačky“. 
Ak sa nájde zo strany mesta ochota osvojiť si tento 
nápad, radi by sme vykonali zmenu rozpočtu na 
Mestskom zastupiteľstve. 

Áno, mesto túto iniciatívu podporí, a vyčlení financie z 
rozpočtu mesta v kompetencii primátora. 
Na základe potreby zvýšiť bezpečnosť večer jazdiacich 
cyklistov budú v spolupráci s Mestskou políciou Trenčín 
cyklistom priamo distribuované svetlá pre zvýšenie ich 
bezpečnosti.  

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Chceli by sme 
sa spýtať, či existuje niečo zásadné, čo by 
neumožňovalo dlhé roky prepojiť krátky úsek 
chodníka, kde je dnes len štrkové podložie. Chodník 
sa nachádza ma Ulici Pod Brezinou pri dome 61/A. 

Opravu povrchu chodníka na Ulici Pod Brezinou pri dome 
61/A zaradíme do zásobníka opráv 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Pri nedávnej 
realizácii úprav ihriska KUPAS bol prejazd ťažkej 
techniky riešený cez chodník a dierou v plote, pri 
čom došlo, následkom zvýšenej záťaže, k prepadu 
zámkovej dlažby a asfaltu na pomerne novom úseku 
chodníka – žiadame o opravu. 

Realizátora úprav ihriska KUPAS vyzveme aby zabezpečil 
opravu poškodeného chodníka. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Keďže v 
odpovedi ohľadom obhliadky CO krytu sa chybne 
uvádza, že sa podnet bol vyriešený kladne, radi by 
sme sa spýtali na termín, kedy bude mať mesto 
nachystané všetky podklady k spoločnému 
stretnutiu s obyvateľmi, ktorých súčasťou domu je 
aj CO kryt (Súdna ulica). Spomínané stretnutie nás 
ako poslancov sa zatiaľ neuskutočnilo, keďže sme 
narazili na majetko-právne problémy. 

Naďalej sa čaká na stanovisko ministerstva vnútra. 
Okresný úrad poslal 20. 5. na náš podnet, opätovne 
ministerstvu email so žiadosťou o poslanie informácií k 
danému CO krytu. Keď tieto informácie prídu, tak 
zorganizujeme požadované stretnutie. 

Poslanci VMČ Stred, p. Dušička: Navrhujeme 
osadenie takých zábran k retardérom pri Lodenici, 
ktoré cyklisti nebudú môcť obchádzať a budú nútení 
v tomto úseku spomaliť, aby sa tak zabránilo 
kolíznym situáciám v tomto úseku. 

Po konzultácii s dopravným inšpektorátom a 
dodávateľskou spoločnosťou navrhneme a zrealizujeme 
požiadavku 
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Mgr. Adriana Kováčová: Žiadosť občianky o možnosť 
osadenia lavičky a stojanu na bicykle pred vchod 
Soblahovská 1112/47. VMČ Stred odporúča 
odborným útvarom. 

Podľa passpostu drobnej architektúry je vo vnútrobloku 
medzi bytovými domami Soblahovská 1112 a 1113 vo 
verejnej zeleni umiestnených 6  ks funkčných lavičiek a 
jedna zostava stôl+lavice (to si tam dali zrejme občania) , 
čo považujeme za dostatočné množstvo pre obidva bytové 
domy. Nakoľko pri osádzaní lavičiek tesne k jednotlivým 
vchodom, dochádza častokrát k nesúhlasu najmä od 
vlastníkov spodných bytov, a MHSL (ako správca) musí 
nakoniec lavičku demontovať, bude mesto pri týchto 
požiadavkách (montáž úplne novej lavičky) vyžadovať pred 
jej osadením súhlas vlastníkov z konkrétneho vchodu. 
MHSL (ako správca) momentálne nedisponuje voľnými 
lavičkami ani stojanmi pre bicykle, ktoré by sem mohli byť 
osadené. Obstaranie nových lavičiek a cyklostojanov 
predpokladá určitý objem finančných prostriedkov, ktoré 
musia byť najskôr schválené v rozpočte mesta. 

P. Struhárová: Novinový stánok na Inoveckej – 
menil sa tam majiteľ, schvaľovali sme prenájom 
pozemku pod týmto stánkom a doposiaľ je to stále 
nefunkčné. Prosím o informáciu, či sa stánok bude 
odstraňovať, alebo čo sa s tým bude ďalej diať.  

Útvar majetku mesta dňa 2.6.2022 telefonicky požiadal 
nájomcu o informáciu, kedy bude novinový stánok 
uvedený do prevádzky a nájomca podal  informáciu, že má 
záujem novinový stánok revitalizovať, čo si vyžaduje 
finančné prostriedky. Nájomné je zo strany nájomcu 
uhradené v plnej výške. V prípade, že bude novinový 
stánok naďalej neprevádzkovaný, bude zo strany Mesta 
Trenčín daná výpoveď z nájomnej zmluvy. 
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4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

P.Č. Požiadavka 

1. 

Ing. Stacherová, p. Bednár + Spoločenstvo vlastníkov bytov Inovecká 1137: Žiadajú o primerané riešenie 
situácie v bezprostrednom okolí ich bytového domu – úprava a modernizácia komunikácie pred bytovým 
domom, ktorá je v súčasnosti pre obyvateľov BD neúnosná. Neohľaduplní vodiči ohrozujú bezpečnosť 
obyvateľov, ktorí vychádzajú z vchodu priamo na komunikáciu a dochádza tu tiež zo strany vodičov k 
rôznym poškodeniam BD. Žiadajú (na najbližšom mestskom zastupiteľstve) vyčlenenie finančných 
prostriedkov na projektovú dokumentáciu, aby sa v dohľadnej dobe mohla realizovať náprava súčasného 
stavu. Požadujú kontaktovať ich s informáciami o postupe riešenia ich situácie. 

2. P. Egg: Aké opatrenia boli prijaté a budú plynúť z aktuálneho stavu CO krytov? 

3. 

P. Egg: Parkovací systém-opätovne žiada o zváženie zavedenia možnosti zakúpenia zľavneného 
parkovania na MsP (napríklad pre návštevy na víkend možnosť zakúpiť zľavnené parkovné aj v piatok 
večer na MsP) 

4. 
P. Egg: Kedy naposledy bola meraná statika gabionového múru na Hornom šianci? Je k tomu 
dokumentácia (správa o meraní)? 

5. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Žiadame zvážiť opodstatnenosť umiestnenia komerčnej smerovej 
šípky na stĺpe VO na ul. Hasičskej, odkazujúcej na, už pravdepodobne nepoužívané, kancelárie COOP 
Jednoty v pasáži Zlatá Fatima. Okoloidúci by sa mohli mylne domnievať, že sa na adrese nachádza 
predajňa. V blízkosti síce je predajňa spoločnosti COOP Jednoty, má však inú adresu. 

 

6. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme o poskytnutie údajov o vyťaženosti nočnej linky 50 v roku 
2019 – teda pred začiatkom pandémie. O údaje žiadame z dôvodu blížiacej sa zmeny dopravcu, nakoľko 
predpokladáme, že neskôr už nebude možné tento typ dát získať. 

7. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme o poskytnutie údajov o naplnenosti spojov linky 24 v čase 
adventných víkendov, kedy bola jej kapacita, aj na základe nášho návrhu, posilnená kĺbovými autobusmi 
(malo by ísť o víkendy 4./5.12., 11./12.12. a 18./19.12). O poskytnutie informácie žiadame z rovnakého 
dôvodu ako v predošlom prípade. 

8. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Žiadame preveriť, či má drevený stĺp elektrických rozvodov na 
Staničnej ulici, pred budovou ŠUP, ešte nejaké využitie. V opačnom prípade prosíme o jeho demontáž, 
nakoľko ide o zbytočný rušivý prvok vo verejnom priestore. 
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9. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Radi by sme upozornili na prepadnutý povrch cyklotrasy, na 
viacerých miestach na Legionárskej ulici (jednotlivé prepady viď. foto). Pred nerovnosťami sa cyklisti 
musia uhýbať medzi autá, do jazdného pruhu. Prosíme o zabezpečenie opravy ešte pred realizáciou 
zeleného nástreku, aby následne neprišlo k jeho znehodnoteniu. 

   

10. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Na základe viacerých podnetov od obyvateľov okolitých 
nehnuteľností žiadame mesto, ako stavebný úrad, aby poprosilo stavebníka na Olbrachtovej 24 (vedľa 
škôlky) o utlmenie stavebného ruchu v dňoch pracovného pokoja. Obyvatelia okolitých budov uvádzajú, 
že stavba a s ňou spojená hlučnosť a prašnosť neutícha ani počas víkendov a sviatkov. 

5. RÔZNE 
P. Michalec – vystúpil v mene Dobrovoľného hasičského zboru Záblatie a prihováral sa za DHZ 

v kontexte s oslavou 100. výročia, ktorá sa uskutoční 6.8.2022. Zároveň vzdal úctu dobrovoľným hasičom, 
ktorí sú podľa jeho slov zo súčasného stavu frustrovaní. Zaslúžili by si z jeho pohľadu viac záujmu a 
pozornosti zo strany mesta v súvislosti s ich činnosťou. 

P. Lisáček sa k tejto veci vyjadril, že sú už pridelené finančné prostriedky aj na túto akciu 
a rovnako aj na opravu hrobu, ktorý bol súčasťou návrhu. Zároveň vyzdvihol potrebu užšej komunikácie 
a potrebu informovanosti mesta zo strany DHZ o ich potrebách.  

6. ZÁVER 
 MUDr. Žďárský navrhol termín zasadnutia na 12.9.2022. Dal o tom hlasovať. 
HLASOVANIE:  
Za: 4     Proti: 0             Zdržali sa: 0 
Za: Eva Struhárová, Pavol Bobošík, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal 

Uznesenie bolo schválené 

V prípade potreby prerokovania neodkladných záležitostí pre chod mesta potvrdil, že zvolá mimoriadne 
zasadnutie.  

 
MUDr. Žďárský poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie VMČ Stred. 

 
 

Zapísala: Mgr. Gabriela Babony     
v Trenčíne dňa 13.6.2022      
 

 
 
 

 
MUDr. Šimon Žďárský   
 Predseda VMČ Stred 

 
Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
Ukončenie VMČ: 17:30 hod.  


